
Referat fra FAU-møte 7.juni 2017 

 

Tilstede: Jorunn Tjoflaat, Janicke Igland, Rune With, Tone Karin Veen, Kristine Heitmann, Camilla 

Brynestad, Line Nord, Linda Brook Dalsgård og Tone Britt Osberg. 

1. Vedtekter for FAU. Jannicke Igland har laget et forslag til vedtekter for FAU. Ingen har 

innvendinger mot dette. Vedtektene er godkjent. 

2. Brukerundersøkelsen. Haukedalen oppnår bedre resultater enn i fjor, men ligger samtidig 

under snittet for Bergen kommune. 2.trinn skiller seg ut med dårlig resultater. Flere av 

spørsmålene opplevdes som lite relevante for foreldrene. FAU ønsker å be rektor 

kommentere brukerundersøkelsen ved første møte i høst.  

3. Skjermtid. Foreldrene i FAU har ulik oppfatning av bruken av skjerm på skolen. Det er positivt 

med Supernytt og Newton, spesielt når det blir diskusjoner omkring det de har sett i 

etterkant.  FAU ønsker en tilbakemelding fra skolen og SFO om hva deres retningslinjer er for 

bruken av barnetv-programmer i skolen som ikke har en pedagogisk baktanke. 

4. Skolevei. Kristian har utarbeidet en rapport angående skoleveier til Haukedalen skole. Det er 

tre hovedsaker. Vei til Skinstø, Morvik og Spondalen. FAU er fornøyd med rapporten. Til 

punkt 1.3 angående trapp i Hallskaret bør det fremheves at grusen i trappene er løse. 

 Det er fremdeles en dårlig tilrettelagt for av- og påstigning, samt levering til skole og SFO. 

Kan SFO ha en person som tar imot elevene ute fra kl. 07.30? Det kom også et forslag om 

parkeringsplasser forbeholdt foreldrene til førsteklassinger da de har størst behov for å følge 

til og fra skolen. Det bør vurderes om FAU sender et brev med hjem til foreldrene til høsten 

angående henting, levering og parkering .  

5.  Oppgradering av området bak SFO. Rune har vært i kontakt med Roald Brun Hansen og 

Åsane fotball. Rektor må skrive et brev om at skolen ønsker oppgradering av banen. Åsane 

fotball vil ta seg av søknader og vedlikehold. Prosjektet er realiserbart til ca. 500 000 kr. Rune 

og Katherine tar kontakt med rektor for å få brevet.  

6. TV-aksjonen ved Haukedalen skole trenger en ny leder. Anne Marie Fenstad kan fortsatt 

være med, men ikke som leder. Kristine Heitmann snakker med Kari som også var med i fjor 

og de gir en tilbakemelding på om en av dem kan lede TV-aksjonen neste år. 

7. FAU neste år. Det er uvisst om Hamid fortsetter som leder neste år. Janicke tar kontakt med 

han. Tone Karin Veen, Rune With og Janicke Igland kan være med til neste år.  Det er en 

fordel at flere fra årets FAU fortsetter til neste år for å skape kontinuitet i arbeidet. Janicke 

ønsker ikke et lederverv. Det er ellers vanskelig å si hvem som fortsetter til neste år før det 

har blitt avholdt klassemøter.  

 

 

Referent Jorunn Tjoflaat   

 

 


